
INTERPEL·LACIÓ I PREGUNTES DEL GRUP PSOE CONSELL D’EIVISSA
PLE ORDINARI 23 DE FEBRER DE 2024

INTERPEL·LACIÓ:

Al Sr. President:
Interpel·lació en relació amb la solució urbanística i administrativa per als
propietaris afectats dels edificis d'apartaments Don Pepe. Estat de les
propostes a curt i mitjà termini.

PREGUNTES AMB SOL·LICITUD DE RESPOSTA ORAL:

Al Sr. Mariano Juan:
En quina data exacta preveu iniciar les obres de la rotonda de Caçadors,
després d’haver incomplit l’anterior compromís de començar-les el 2023?

Al Sr. Mariano Juan:
Després que el Tribunal de recursos contractuals hagi suspès la licitació de
les noves concessions de transport públic, quin nou retard provocarà aquest
fet i quan està previst que tornin a iniciar-ne la licitació?

A la Sra. Maria Fajarnés:
Fins quan està previst que continuïn suspeses les proves al Centre d’exàmens
de conducció de Santa Gertrudis per les obres que hi està fent el Consell
Insular?

Al Sr. Salvador Losa:
Pot concretar quines convocatòries del seu Departament estan de pendents
de resoldre i, per tant, no s’han pagat, especificant objecte i any de les
activitats a subvencionar?

A la Sra. Sara Ramón:
Pot concretar quines convocatòries del seu Departament estan de pendents
de resoldre i, per tant, no s’han pagat, especificant objecte i any de les
activitats a subvencionar?



A la Sra. Sara Ramón:
Quines mesures pensa prendre el Consell Insular d’Eivissa per a la reobertura
de la Biblioteca del CEIP Can Misses?

A la Sra. Sara Ramón:
En quina situació es troba la redacció del catàleg de camins tradicionals,
acordat pel Consell d’Alcaldes?

A la Sra. Carolina Escandell:
En quin punt es troba la creació de la Unitat de Valoració de menors víctimes
d’abusos sexuals que va anunciar el 2020?

Al Sr. Salvador Losa:
Quines són les dificultats logístiques que han provocat que l'Ibiza Half
Triathlon s'hagi convertit en Triatlón Sprint en 2024?


